

Press Release:

Ukraine Rebuilding Task Force, Valeriia Bogdan-Koretska, Kyiv-Team
Steinbeis, Wilfried Ludwigs

Kyiv, Ukraine; Rastatt, Germany; 1. April 2024

Wanted: Insurance for Reconstruction Projects in the Ukraine!

The 300 participants of the educational program Ukraine Rebuilding Task Force prepare the reconstruction of their land. Under the slogan “Peace will come – we start today” the Kyiv-Team developed an online platform “Ukraine Infrastructure Investments”. This innovative hub supports project initiators and investors. The first draft (www.Unternehmerprojekte.de/UKRTF-Kyiv/) shows infrastructure projects for reconstruction of the Ukraine.

The discussion with potential financing partners of the two projects “Letychiv Wind Power Plant” and “ARCIZ Industrial Park” shows the actual problem of fundraising. “Nearly nobody will spend money for a building, which tomorrow could be destroyed by Russian troops” reports Valeriia Bogdan-Koretska, the leader of the project.

Wilfried Ludwigs, mentor of the Team and Steinbeis consultant, proposed to find an international insurance company and politicians to utilize confiscated Russian assets to reconstruct newly destroyed buildings. The discussion confirmed that this could accelerate within a moment Ukraine's reconstruction projects. Ludwigs says for him “this is a new quality, if Russian troops destroy Russian assets and not the Ukraine”.

Interested persons please contact:

Valeriia Bogdan-Koretska, Kyiv-Team Leader of the Ukraine Rebuilding Task Force, Email: Valeria.Bohdan@gmail.com, Tel. +38-066-840-94-99

Wilfried Ludwigs, mentor & Steinbeis Consultant, Email: Wilfried.Ludwigs@Steinbeis.de, Tel. +49 7222 502 7887

Presse Information:

Ukraine Rebuilding Task Force, Valeriia Bogdan-Koretska, Kyiv-Team
Steinbeis, Wilfried Ludwigs

Kyiv, Ukraine; Rastatt, Germany; 1. April 2024

Gesucht: Versicherung für Wiederaufbau Projekte in der Ukraine!

Die 300 Teilnehmer am Bildungsprogramm „Ukraine Rebuilding Task Force“ bereiten den Wiederaufbau ihres Landes vor. Unter der Überschrift “Der Friede kommt – wir beginnen heute ” hat das Kyiv-Team eine Online Plattform "Ukraine Infrastructure Investments" entwickelt. Diese innovative Basis unterstützt Projekt-Initiativen and Investoren. Ein Entwurf (www.Unternehmerprojekte.de/UKRTF-Kyiv/) stellt zwei Infrastruktur-Projekte für den Wiederaufbau der Ukraine vor.

Die Diskussion mit potenziellen Finanzierungspartnern der Projekte “Letychiv Wind Energie” und “ARCIZ Industrie Park” zeigt das aktuelle Problem. “Fast keiner will Geld für ein Gebäude ausgeben, das morgen wieder durch Russische Truppen zerstört werden kann” berichtet Valeriia Bogdan-Koretska, Projektleiterin.

Wilfried Ludwigs, Mentor des Teams und Steinbeis Berater, schlug vor, eine internationale Versicherung und Politiker zu finden, die konfisziertes Russisches Vermögen zum Wiederaufbau im Falle neuerlicher Zerstörung einsetzen. Die Diskussion bestätigte, dass so ein Angebot sofort die Wiederaufbauprojekte der Ukraine beschleunigen würde. Für Ludwigs ist das „eine neue Qualität, wenn russische Truppen russisches Kapital zerstören und nicht die Ukraine“.

Interessierte wenden sich bitte an:

Valeriia Bogdan-Koretska, Projektleiterin, Kyiv-Team - Ukraine Rebuilding Task Force
Email: Valeria.Bohdan@gmail.com, Tel. +38-066-840-94-99

Wilfried Ludwigs, Mentor & Steinbeis Berater, Email: Wilfried.Ludwigs@Steinbeis.de
Tel. +49 7222 502 7887